
Lietuvos šaudymo iš lanko federacijos tarybos 

S P R E N D I M A S    15/08/05 

 

     Kadangi iš anksto numatyti išlaidų samatą dalyvaujant Pasaulio šaudymo iš lanko 

čempionate Kopenhagoje nepavyko, todėl tarybai siūloma patvirtinti faktines 

išlaidas pagal turimus ir pateiktus atsiskaitymo dokumentus. 

     Visi tarybos nariai vienbalsiai pritarė kad būtu patvirtintos,dalyvavimo pasaulio 

čempionate,faktinės išlaidos. 

Tarybos pirmininkas     Gediminas Maksimavičius 


